
Protokół  Nr 25/2016 
z sesji Rady Gminy Gaszowice 
z dnia 27 października 2016 r. 

Sesja odbyła się  w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach, przy ul. Rydultowsldej 7. 
W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) —15 radnych. 
Lista obecności — zał. do protokołu. 
Uczestniczyły również  osoby zaproszone jak w liście obecności — zał. do protokołu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Przewodniczący Rady o godzinie 16.00 otworzył  sesję  i powitał  wszystkich obecnych słowami: „Na 
podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwieram Sesję  
Rady Gminy Gaszowice witam gości, witam radnych". Na podstawie listy obecności stwierdził, że 
na ogólną  liczbę  15 radnych obecnych jest 15 radnych, podkreślając tym samym, że obrady są  
prawomocne. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem 
o sesji. Następnie przedstawił  porządek obrad, następującej treści: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 września 2016 r. 
4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży. 
7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 
8. Informacja na temat oświadczeń  majątkowych złożonych do Wójta i Przewodniczącego Rady 

Gminy Gaszowice. 
9. Informacja o przygotowaniu do zimy. 
10. Informacja o stanie realizacji zadań  oświatowych Gminy Gaszowice w roku szkolnym 2015/2016. 
11. Analiza proponowanych stawek podatkowych i opłat lokalnych. 
12. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Gaszowice z podmiotami 

prowadzącymi działalność  pożytku publicznego na rok 2017; 
b) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością  drogi koniecznej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność  Gminy Gaszowice położonej w miejscowości Piece. 
13. Wolne wnioski i informacje. 
14. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
15. Zamknięcie obrad. 
Zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady przedstawił  porządek obrad, a następnie zwrócił  się  z zapytaniem, czy któryś  
z uczestników sesji wnosi uwagi, bądź  propozycje zmian. 
Wójt wniósł  zmianę  w porządku obrad polegającą  na dodaniu w pkt 12. Rozpatrzenie projektów 

uchwał  i ich podjęcie podpunktu c) w brzmieniu: „podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 

Gminy Gaszowice dotyczącej przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Gaszowice — sołectwo Szczerbice". 

W uzasadnieniu Wójt poinformował: „że ze względu na ujawnienie działki Nr 294/2 w Ewidencji 
Gruntów i Budynków przez Starostwo Powiatowe w Rybniku należy dokonać  zmian w uchwale 

dotyczącej przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Gaszowice — sołectwo Szczerbice, poprzez uwzględnienie przedmiotowej działki, w związku 
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z czym zmieni się  załącznik graficzny przedstawiający granice obszaru objętego planem. Dlatego też  
przyjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne. 

Przewodniczący Rady zwrócił  się  do radnych, czy są  pytania do Pana Wójta w tym temacie, nikt 
nie zabrał  głosu. Kolejno poddał  wniosek o zmianę  porządku obrad pod głosowanie, które 

przebiegało następująco: 
Głosowanie:  
- 15 - głosów „za", 
- O - głosów „przeciw", 
- O - głosów „wstrzymujących się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek o zmianę  
porządku obrad został  przyjęty jednogłośnie. W związku z powyższym porządek obrad został  
rozszerzony w punkcie 12 o podpunkt c) i przedstawia się  następująco: 
„12. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Gaszowice z podmiotami 
prowadzącymi działalność  pożytku publicznego na rok 2017; 
b) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością  drogi koniecznej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność  Gminy Gaszowice położonej w miejscowości Piece. 

c) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice dotyczącej przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice — sołectwo 

Szczerbice". 
Nie wniesiono uwag i przystąpiono do dalszej realizacji porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 września 2016 r. 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół  radni otrzymali na podane adresy e-mail oraz był  
wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady i radni mieli możliwość  zapoznania się  
z tym dokumentem. Następnie zwrócił  się  do Wiceprzewodniczącej Rady o odczytanie punktu 

dotyczącego interpelacji, wniosków, zapytań  z protokołu z sesji z dnia 29 września 2016 r. 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała punkt Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi 
z protokołu, o którym mowa powyżej. 
Kolejno Przewodniczący Rady powiedział, że protokół  czytali: Marek Masarczyk, Krzysztof Lorek, 
Jerzy Kawulok, Agnieszka Pytlik, Ilona Sklarek, Rafał  Zdziebczok, Barbara Watoła, Szymon Korbel, 

Mieczysław Szymik, Józef Szawerna, Andrzej Cieślok, Piotr Górecki, Tadeusz Korecki. Ponadto 

protokół  czytał  Wójt. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ktoś  z obecnych wnosi jakieś  uwagi do 

protokołu. Nikt nie wniósł  uwag co do jego treści, po czym Przewodniczący poddał  protokół  pod 

głosowanie. Protokół  przyjęto jednogłośnie. 

4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
Wójt przedstawił  informację  o podjętych działaniach w okresie międzysesyjnym tj. od 30 września 

2016 r. do 27 października 2016 r. następującej treści: 
„ 1.1 października w Piecach po raz pierwszy odbył  się  festiwal piwa pn. Oktoberfest 2016; 

2. 6 października uczestniczyłem w Jastrzębiu Zdroju w Forum Ekonomii Społecznej; 

3. 10 października uczestniczyłem w spotkaniu z Marszałkiem Woj. Śl. w sprawie drogi Pszczyna- 

Racibórz; 
4. 10 października odbyło się  uroczyste otwarcie boiska szkolnego przy Szkole Podstawowej 
w Czernicy; 
5. 12 października w Ośrodku Kultury w Czernicy odbyła się  gminna akademia z okazji Dnia 
Edukacji Narodowej; 
6. Kolejne spotkanie w sprawie RDRP odbyło się  13.10.2016 r. w UM Racibórz. Przedstawiciele 
poszczególnych gmin oraz wykonawca omawiali stan zaawansowania prac nad dokumentacją  
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projektową. Stwierdzono, że na kilku etapach prac projektowych są  opóźnienia spowodowane 
przedłużającymi się  uzgodnieniami branżowymi m.in. z PKP oraz Tauron. Poinformowano, że 
Górnośląskie Towarzystwo Przyrodnicze wniosło odwołanie od decyzji środowiskowej. Ponadto 
w dniu 25.10.2016 r. odbyło się  spotkanie z przedstawicielem firmy geodezyjnej, którego tematem 
była ocena stanu zaawansowania prac geodezyjnych. Geodeta poinformował, że ukończono już  
wszystkie prace pomiarowe a stosowne dokumenty w najbliższym czasie zostaną  złożone do 
wydziałów geodezyjnych starostw powiatowych; 
7. 17 października uczestniczyłem w Kongresie Samorządowym w Opolu; 
8. 17 października odbyło się  otwarcie skweru w Szczerbicach; 
9. 19 października odbyła się  uroczystość  wręczenia medali za długoletnie pożycia małżeńskie (50, 
55 i 60 lat); 
10.23 października Z-ca Wójta Pan Z. Goworowski uczestniczył  w święcie dyni, które odbyło się  
w Gminie Jejkowice; 
11. 23 października uczestniczyłem w koncercie muzyki sakralnej w Gaszowicach; 
12. 24 października uczestniczyłem w Konwencie wójtów, prezydentów i starostów Związku Gmin 
i Powiatów Województwa Śląskiego w Suminie; 
13. 25 października w Świerklanach odbył  się  turniej piłkarski młodzieży gimnazjalnej; 
14. W dniach 26-27 października uczestniczyłem w Wiśle w szkoleniu zorganizowanym przez 
Regionalną  Izbę  Obrachunkową. 
Podpisałem: 
1. Cztery zarządzenia w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016; 
2. Zarządzenie w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata następne; 
3. Zarządzenie w sprawie powołania komisji do spraw brakowania druków ścisłego zarachowania 
wykorzystywanych na potrzeby wydawania odpisów aktów stanu cywilnego; 
4. Zarządzenie w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji składników majątkowych oraz powołania 
przewodniczącego komisji inwentaryzacyjnej; 
5. Zarządzenie w sprawie konsultacji projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy 
Gminy Gaszowice z podmiotami prowadzącymi działalność  pożytku publicznego na rok 2017; 
6. Zarządzenie w sprawie udzielenia dotacji w formie "małego grantu" i zawarcia z wybranym 
podmiotem umowy wsparcia realizacji zadania; 
7. Zarządzenie w sprawie odwołania Pani Elżbiety Tulec ze stanowiska dyrektora Przedszkola 
„Bajkowe Wzgórze" w Czernicy z dniem 21 października 2016 r.; 
8. Zarządzenie w sprawie powierzenia obowiązków dyrektora Przedszkola „Bajkowe Wzgórze" 
w Czernicy nauczycielowi Przedszkola Pani Małgorzacie Gruszce. 
W okresie międzysesyjnym nie odbył  się  żaden przetarg". 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ma ktoś  jakieś  uwagi, do 
przedstawionego sprawozdania. Do informacji przestawionych w ramach sprawozdania z prac Wójta 
nie wniesiono uwag. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej — Krzysztof Lorek przedstawił  sprawozdanie z posiedzenia 
Komisji, które odbyło się  w dniu 24 października 2016 r. o godzinie 15°°  w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Analiza podatków i opłat lokalnych na 2017 rok. 
2. Analiza materiałów na sesję. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu. Do protokołu nie 
wniesiono uwag. Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych 

i Młodzieży. 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Młodzieży — Jerzy 

Kawulok przedstawił  sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 20 października 

2016 r. o godz. 1530  w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Analiza stawek podatkowych i opłat lokalnych na 2017 rok. 

2. Materiały na sesję  i sprawy bieżące. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji 

w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 

Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów — Ewa 

Biernacka przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 24 października 

2016 r. o godz. 13°°  w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Stan przygotowania do zimy. 
2. Analiza proponowanych stawek podatkowych i opłat lokalnych na rok 2017. 

3. Bieżąca analiza uchwał  i rozpatrywanie spraw. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącej Komisji 

w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 

Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

8. Informacja na temat oświadczeń  majątkowych złożonych do Wójta i Przewodniczącego Rady 

Gminy Gaszowice. 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z ustawą  o samorządzie gminnym podmiot dokonujący 

analizy oświadczeń  majątkowych w terminie do dnia 30 października każdego roku przedstawia radzie 

gminy informację  o: osobach, które nie złożyły oświadczeń  majątkowych lub złożyły je po terminie, 

nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach ze wskazaniem osób, które 

złożyły nieprawidłowe oświadczenia, działaniach podjętych w związku ze stwierdzonymi 

nieprawidłowościami. W dalszej kolejności Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni 

złożyli w terminie swoje oświadczenia majątkowe, w których nie stwierdzono uchybień  natury 

formalnej, a drobne nieprawidłowości najczęściej były uzupełniane w toku składania oświadczeń  lub 

korygowane po dokonaniu analizy. W analizowanych oświadczeniach majątkowych nie stwierdzono 

w żadnym przypadku podstaw do tego, że radny podał  w oświadczeniu nieprawdę  lub zataił  prawdę, 
w celu ukrycia swojego majątku. Zgodnie z przepisami prawa po jednym egzemplarzu oświadczeń  

majątkowych zostały przekazane do Urzędu Skarbowego w Rybniku, właściwego ze względu na 

miejsce zamieszkania radnych. Ponadto wszystkie oświadczenia zamieszczone zostały w Biuletynie 

Informacji Publicznej na stronie internetowej Urzędu Gminy Gaszowice. 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał  treść  pisma Naczelnika Urzędu Skarbowego w Rybniku 

w zakresie analizy oświadczeń  majątkowych radnych oraz przedstawił  informację  Wojewody 

o oświadczeniach majątkowych złożonych przez Przewodniczącego Rady oraz Wójta Gminy, 

z którego wynika, iż  przedmiotowe oświadczenia zostały złożone w terminie i w toku 

przeprowadzonej analizy oświadczeń  majątkowych nieprawidłowości nie stwierdzono. 

Następnie Pani Sekretarz z upoważnienia Wójta przedstawiła informację  o oświadczeniach 

majątkowych złożonych na ręce Wójta, z której wynikało, że wszyscy zobowiązani złożyli w terminie 

swoje oświadczenia majątkowe i w toku analizy oświadczeń  majątkowych stwierdzono w kilku 
przypadkach drobne uchybienia typu: wykazano przychód zamiast dochód, brak nazwy banku 
w którym zaciągnięto kredyt. Pracownicy zostali wezwani do poprawy czy też  uzupełnienia 
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oświadczeń  majątkowych. Innych nieprawidłowości nie stwierdzono. Poinformowała również, że 

wpłynęły pisma obejmujące analizę  oświadczeń  majątkowych złożonych Wójtowi od Naczelnika 

Urzędu Skarbowego w Żorach, Naczelnika Urzędu Skarbowego w Wodzisławiu Śląskim, Naczelnika 

Urzędu Skarbowego w Rybniku, w których zawarte zostały informacje dotyczące analizy oświadczeń  
wraz z wskazaniem osób, które złożyły stosowne wyjaśnienia w zakresie nieprawidłowości w swoich 

oświadczeniach. 

9. Informacja o przygotowaniu do zimy. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy otrzymali informację  w tym zakresie wraz 

z materiałami na sesję. Jak wynika z przedstawionych sprawozdań  z posiedzeń  komisji temat został  
omówiony podczas wszystkich posiedzeń  komisji, do którego uwag nie wniesiono. Ponadto 
w posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów uczestniczył  

Kierownik Zakładu Obsługi Komunalnej, który szeroko przedstawił  temat dotyczący odśnieżania 

i posypywania dróg Gminy Gaszowice w sezonie 2016/2017. Następnie Przewodniczący Rady 

zapytał, czy któryś  z radnych ma pytania w zakresie tego tematu. Nikt nie miał  pytań. 

10. Informacja o stanie realizacji zadań  oświatowych Gminy Gaszowice w roku szkolnym 

2015/2016. 
Przewodniczący Rady oddał  głos Kierownikowi Gminnego Zespołu Szkół  i Przedszkoli —

Zbigniewowi Goworowskiemu, który na podstawie sporządzonej informacji (załącznik do 

protokołu) omówił  przedmiotowy punkt. Rada nie wniosła uwag do przedstawionej informacji. 

11. Analiza proponowanych stawek podatkowych i opłat lokalnych. 
Przewodniczący Rady powiedział, że zaproponowane przez Wójta wysokości stawek podatku od 

nieruchomości i opłat lokalnych analizowane były na wszystkich posiedzeniach komisji Rady, po 

czym zwrócił  się  do Pani Skarbnik o przedstawienie tego tematu. Pani Skarbnik poinformowała, że 

Komisje po przeanalizowaniu poparły zaproponowane przez Wójta wysokości stawek w podatku od 

nieruchomości oraz opłaty targowej i za posiadanie psa. Nadmieniła również, że propozycją  wójta 

jest, aby stawki podatku od środków transportowych na rok 2017 pozostały na poziomie roku 2016. 

Podsumowując temat stwierdziła, że Komisje pozytywnie zaopiniowały zaproponowane przez Wójta 

wielkości stawek w podatku od nieruchomości, środków transportowych i opłaty targowej oraz za 

posiadanie psa, w związku z tym zostaną  przygotowane i wywieszone przez Wójta do konsultacji 

projekty uchwał  dotyczące ustalenia wysokości podatków i opłat lokalnych na rok 2017 na terenie 

naszej gminy. Podała również  do wiadomości, że zostanie przygotowany projekt uchwały dotyczący 

zwolnień  w podatku od nieruchomości. Na sesji Rady w miesiącu listopadzie planuje się  podjęcie 

stosownych uchwał. Przewodniczący Rady podsumowując temat powiedział, że na kolejnej sesji 

Rada będzie procedować  w sprawie ustalenia wysokości podatków i opłat lokalnych w roku 2017, 

ponadto zwrócił  się  do radnych czy są  pytania w tym temacie. Nikt nie miał  pytań. 

12. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Gaszowice z podmiotami 

prowadzącymi działalność  pożytku publicznego na rok 2017; 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono 

uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

O — głosów „przeciw", 
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— głosów „wstrzymujących się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.25.136.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 października 
2016 r. w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Gaszowice z podmiotami prowadzącymi 

działalność  pożytku publicznego na rok 2017 - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

b) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością  drogi koniecznej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność  Gminy Gaszowice położonej w miejscowości 

Piece; 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 
do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z 
radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono 

uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.25.137.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 października 

2016 r. w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością  drogi koniecznej nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność  Gminy Gaszowice położonej w miejscowości Piece - stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

c) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice dotyczącej 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Gaszowice — sołectwo Szczerbice. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został  wprowadzony do porządku obrad, 

wszyscy radni dokument otrzymali. Następnie po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Kolejno Przewodniczący Rady zapytał  czy 

podjęcie przedmiotowej uchwały przez Radę  w jakikolwiek sposób wpłynie na termin ukończenia 

prac związanych z opracowywaniem miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego gminy 
Gaszowice. W odpowiedzi Kierownik Referatu Gospodarki Publicznej, Inwestycji i Zamówień  
Publicznych Szymon Gomola powiedział, że jest to jedynie drobna korekta, która nie będzie miała 

wpływu na termin wykonywanych prac. Kierownik Gomola wyjaśnił, również  że na etapie 
opiniowania projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego — dla sołectwa 

Szczerbice, Miasto Rybnik wskazało, że przedmiotowa działka znajduje się  w zasobie geodezyjnym 

Miasta Rybnik, a powinna znajdować  się  w zasobie geodezyjnym Starostwa Powiatowego 

w Rybniku, w związku z tym działka została ujawniona przez Starostwo Powiatowe w Rybniku 
i naniesiona na mapy cyfrowe, które stanowią  podstawę  do opracowywania miejscowych planów. 

Podjęcie przedmiotowej uchwały zmieniającej ma na celu usunięcie różnic w opracowywanym 

miejscowym planie oraz w uchwale rady o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice — sołectwo Szczerbice. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.25.138.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 października 

2016 r. w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice dotyczącej przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice — sołectwo Szczerbice - 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

13. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady poinformował  że: 
- kolejna sesja planowana jest na dzień  24.11.2016 r. na godz. 16.00 w sali budynku Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Gaszowicach, ponadto przedstawił  plany dotyczące spotkań  w miesiącu grudniu: 

15 grudnia o godz. 16.00 w Ośrodku Kultury w Czernicy odbędzie się  spotkanie opłatkowe raczej 

bez sesji, natomiast 29 grudnia o godz. 16.00 w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach odbędzie 

się  sesja budżetowa. 

- pocztą  e-mail zostały przesłane: 
1) uchwała Nr XXII/513/2016 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 27 września 2016 roku w sprawie 

sprzeciwu wobec likwidacji kopalni węgla kamiennego „Krupiński" w Suszcu; 

2) uchwała Nr XXV/191/2016 Rady Gminy Mstów z dnia 17 października 2016 roku w sprawie 

poparcia działań  mających na celu utworzenie niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii. 

Przewodniczący nadmienił, że jeśli ktoś  z radnych jest zainteresowany tymi sprawami to 

przedmiotowe uchwały są  do wglądu w siedzibie Rady. 
Radny Józef Szawerna wyraził  opinię, zgodnie z którą  jego zdaniem obecna Rada winna poddawać  
pod głosowanie uchwały w sprawie popierania stanowisk zajętych przez inne jednostki samorządu 

terytorialnego. Przewodniczący Rady stwierdził, że nie widzi takiej potrzeby, jednakże jeśli jest taka 

wola radnego to proponuje, aby spotkać  się  z radcą  prawnym i pracownikami Urzędu Gminy w celu 

przygotowania stosownego projektu uchwały. Ponadto nadmienił, że jeśli chodzi o poparcie działań  
mających na celu utworzenie niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii to Rada Gminy Gaszowice 

podjęła w tej sprawie uchwałę  na sesji w dniu 28 kwietnia bieżącego roku. 

Ponadto poinformował, że na jego ręce zostały skierowane zaproszenia na następujące wydarzenia: 

- otwarcie boiska sportowego przy Szkole Podstawowej w Czernicy, które odbyło się  w dniu 

10.10.2016 r. o godz. 11.00, 
- spotkanie z okazji Dnia Edukacji Narodowej, które odbyło się  w dniu 12.10.2016 r. o godz. 14.00 

w OK w Czernicy, 
- uroczystość  przekazania Ratownictwu Medycznemu PPZOZ dwóch karetek zakupionych dzięki 

pomocy finansowej udzielonej przez samorządy m.in. przez Gminę  Gaszowice, która odbyła się  
w dniu 14.10.2016 r. o godz. 12.00 na terenie szpitala w Rydułtowach, 
- spotkanie z okazji jubileuszu zawarcia związków małżeńskich, które odbyło się  w dniu 

19.10.2016 r. o godz. 12.00 w Domu Przyjęć  Ewa. 

Wójt poinformował, że uczestniczył  w uroczystości przekazania dwóch nowych ambulansów 

załodze wodzisławskiego i rydułtowskiego pogotowia ratunkowego, przekazując radnym w imieniu 

władz Powiatu Wodzisławskiego i Dyrekcji Powiatowego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Rydułtowach i Wodzisławiu Śląskim z siedzibą  w Wodzisławiu Śląskim podziękowania za 
udzielenie wsparcia finansowego na ten szczytny cel komunikując, że zakup karetek był  możliwy 

dzięki hojności i solidarności również  innych samorządowców. 
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Ponadto Wójt poinformował, że w związku z poruszaną  sprawą  przez radnego Szymona Korbla, 

a dotyczącą  organizacji Tour de Rybnik zostało wystosowane pismo do Fundacji EDF Polska, celem 

udzielenia wyjaśnień. Następnie zwrócił  się  do pani Sekretarz o odczytanie treści odpowiedzi na 

przedmiotowe pismo. Kolejno radny Korbel powiedział, że kwestia ta zostanie skonsultowana 

z osobami, które przekazały takie informacje, ponadto zostaną  przeprowadzone rozmowy ze 

strażakami w zakresie podziękowań  wskazanych w piśmie udzielonych przez organizatora za 

wsparcie podczas wyścigu. 

Radna Agnieszka Pytlik przekazała informację, że od 19 października br. działa w Czernicy 

Spółdzielnia Socjalna, jest to pierwsza spółdzielnia, która powstała w Gminie Gaszowice, została 

wpisana do KRS, obecnie trwa podpisywanie umowy w CRIS celem przekazania dotacji między 

innymi na remont kawiarni i rozwój działalności merytorycznej Spółdzielni w zakresie nauki języka 

angielskiego dla dzieci oraz na przygotowanie teatrów i animacji. 

Sołtys sołectwa Czernica Adam Mróz poinformował, że 18 października br. w Czernicy powstał  
Uczniowski Klub Sportowy Olimp z siedzibą  w Szkole Podstawowej w Czernicy. 

Sołtys sołectwa Łuków Śląski Witold Czerny poinformował, że w Łukowie Śląskim powstało 

Stowarzyszenie „Przyjaciół  Łukowa Śląskiego", którego celem jest rozwój wsi. 

Sołtys sołectwa Szczerbice Mieczysław Szymik przekazał  informację  na temat projektu rady 

sołeckiej ze Szczerbic pn. „Wrota czasu" w Sołectwie Szczerbice, na którego realizację  otrzymano 

dofinasowanie w kwocie 4 280,00 zł  w ramach konkursu ogłoszonego przez Fundację  — Fundusz 

Lokalny RAMŻA. W ramach projektu został  zagospodarowany skwer przy ulicy Rybnickiej, na 

którym zamieszczono odzyskaną  furtkę  ze starego dworu jako jedną  z najstarszych pamiątek sołectwa, 

postawiono tablicę  informacyjną, a także stworzono strefę  zieleni, gdzie umieszczono ławki oraz 

stojaki na rowery. Ponadto w ramach projektu został  ogłoszony konkurs fotograficzny w wyniku, 

którego powstał  folder wraz z widokówką  o Szczerbicach. 

14. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
1. Radny Szymon Korbel zapytał  Wójta jaki jest postęp prac w budynku ośrodka zdrowia ze 

względu na przekazane pieniądze dla Powiatu Wodzisławskiego. W odpowiedzi Wójt podał  do 

wiadomości, że został  rozstrzygnięty przetarg, w wyniku którego wymieniono okna, w najbliższym 

czasie powinien zostać  wyremontowany dach przez powiat wodzisławski, ponadto będą  prowadzone 

prace dotyczące wydzielenia klatki schodowej i wykonania wejścia z tyłu budynku. Są  również  
prowadzone prace związane z instalacją  elektryczną  przygotowanie pod funkcjonowanie Ośrodka 

Pomocy Społecznej, w najbliższym czasie zostanie podłączona sieć  INTERNET, po nowym roku 

pracownicy Zakładu Obsługi Komunalnej rozpoczną  prace remontowe w środku. W dalszym ciągu 

planuje się, aby po przeniesieniu Ośrodka Pomocy Społecznej, na parterze budynku Urzędu Gminy 

powstał  Punkt Konsultacyjny — Punkt Obsługi Klienta. 

2. Radny Mieczysław Szymik zapytał  Wójta czy podczas uroczystości przekazania karetek 

w Rydułtowach była mowa o likwidacji Pogotowia w Rydułtowach. W odpowiedzi Wójt udzielił  
informacji, że temat taki nie był  poruszany. 

3. Radna Agnieszka Pytlik zapytała Wójta o sprawę  Ogniska Plastycznego w Rydułtowach, jakie 

jest stanowisko naszej gminy. W odpowiedzi Wójt udzielił  informacji, że organizacja Ogniska należy 

do zadań  własnych powiatu, jednakże ze względu na to, iż  na zajęcia uczęszczają  również  dzieci 

z terenu naszej gminy w najbliższym czasie planowane jest spotkanie z władzami Miasta Rydułtowy. 

4. Radny Rafał  Zdziebczok zapytał  Wójta na jakim etapie są  prace związane z powstaniem MINI 

CARDIO w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach. W odpowiedzi Wójt poinformował, 
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że obecnie są  wykonywane prace adaptacyjne pomieszczenia pod zabudowę  sprzętu. 

15. Zamknięcie obrad 
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął  sesję  Rady Gminy Gaszowice. 
Sesja trwała do godziny 17.30. 

Protokołowała: 
/4 Anna Zimny 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

mgr MarekMresjarcryk 
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